
Brigáda v športovom areály ŠK Gregorovce 
06.04.2013 

 

Ďakujem všetkým žiakom, dorastencom a pár priaznivcom gregorovského futba-
lu za účasť a hlavne pomoc na brigáde v areály športového klubu Gregorovce. 
Mrzí ma, že ani jeden hráč z A-čka sa na tejto brigáde nezúčastnil, aj keď sa 
niektorí sľubovali. Naozaj nastal čas venovať sa mladej generácii a investovať 
do nej, keďže dnešná generácia nemá záujem o dianie k športovom klube. Samo-
zrejme ďakujem členom výboru za ich aktívnu účasť.  
 

Štefan Mikluš 
predseda ŠK 

 

 



















 

 


